
PROTOKÓŁ 

z zebrania zarządu nr 3/2021-2025 

Warszawskiego Związku Brydża Sportowego 

21 października 2021 

 

1. Otwarcie zebrania przez Prezesa Andrzeja Redę. 

2. Prezes Andrzej Reda zobowiązał się do założenie Księgi Uchwał WZBS 

3. Omówienie funkcjonowania biura WZBS. Zarząd planuje uporządkowanie kwestii formalnych i 

usprawnienie obiegu dokumentów. 

4. Prezes Andrzej Reda poinformował Zarząd, że Sekretarz WZBS zobowiązał się do przedstawienia 

rozliczeni Grand Prix Warszawy 2021 przed następnym spotkaniem 28.10.2021. 

5. Prezes Andrzej Reda poinformował o trudnościach z rozliczeniem się z Biurem Rachunkowym. 

6. Omówiono kwestię turniejów lokalnych nie zgłoszonych do WZBSu. Postanowiono na następnym 

Zebraniu Zarządu przyjąć uchwałę czyniącą umieszczenie turnieju w kalendarzu na stronie 

internetowej WZBS darmowym. 

7. Przyjęto Uchwałę Zarządu WZBS nr 1/2021/25 z dnia 21.10.2021 roku. (załącznik 1). 

8. Wystawiono wezwania wzywające osoby będące w jego posiadaniu do zwrotu wszelkiego sprzętu 

stanowiącego majątek powierzony WZBS.  

9. Poruszono kwestię tego kto ma dostęp do profilu WZBS na Portalu Społecznościowym Facebook. 

Temat jest wyjaśniany przez Prezesa Andrzeja Redę. 

10. Prezes Andrzej Reda wniósł o to żeby informacje o organizowanych szkoleniach  brydżowych były 

umieszczane skrupulatnie i z dużym wyprzedzeniem na stronie internetowej WZBS. Prezes 

Andrzej Reda zobowiązał się do zajęcia się sprawą Szkolenia w CSU na ul. Polinezyjskiej oraz do 

umieszczania informacji o szkoleniach brydżowych w gablotach kościelnych. 

11. Poruszono kwestię przygotowania IV Ligii w sezonie 2021/2022. Sprawą zobowiązał się zająć 

Wiceprezes Piotr Dybicz. W/w przedstawił swój następujący koncept organizacji rozgrywek 

ligowych: 32 drużyny podzielone na dwie grupy 16-drużynowe grające jednodniowe zjazdy 

weekendowe „na zakładkę” (jeden dzień jedna grupa, drugi dzień druga grupa). Do tego 

utworzenie strony internetowej Ligii i umieszczenie na niej zdjęć drużyn, oraz organizacji 

Ceremonii Zakończenia. Ponadto ustanowienie niższej opłaty za rejestrację do IV Ligii dla drużyn, 

które brały udział w rozgrywkach ligowych w poprzednich latach. Prezes Andrzej Reda 

zaproponował, żeby ograniczyć maksymalną ilość zawodników w drużynach IV-Ligowych do 8 

osób. Temat będzie podlegał dalszym dyskusjom na następnych spotkaniach. 

12. Zdecydowano zająć się kwestią organizacji Grand Prix Warszawy 2022 na następnym Zebraniu 

Zarządu WZBS. 

13.  Przedstawiciel Komisji Rewizyjnej Kazimierz Grzeszkowiak poruszył kwestię podniesienia prestiżu 

turniejów WOB i zwiększenia frekwencji na nich. Tomasz Przegaliński skonstatował, że może 

wystarczy poczekać aż skończy się pandemia koronawirusa. 

14. Ustalono, że następne zebranie Zarządu WZBS odbędzie się w następny czwartek o godzinie 

19:30. 

 

 

 

 

 

 


